
Skolebestyrelsesmøde 
 

Mødedato 28.08.2023 

Tidspunkt kl. 19.00-21.30, herefter lukket møde til kl. 22.00 

Deltagere Kit Skovsen, Linda Lykke Østergaard Mose, Helle Stokholm, Sonja Marie 
Overgaard, Annette Støvring, Maria Blichfeldt, Helle Stoltze 

Afbud: Kit, Mikkel 

Personalerepræsentanter Janni Nørtoft Nielsen, Josephine Thagaard Mortensen 

Elevrådsrepræsentanter Simon, Mikkel 

Ledelsesrepræsentanter Lars Kirk, Per Keis Brunse-Ottosen 

Sekretær Lone Skovborg 

 

Dagsorden / referat  
(O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning/udtalelse) 

  
 

 

Emne Bemærkninger  
1. Godkendelse af 

referat fra mødet den 

15. maj 

Referatet blev godkendt.   

2. Præsentation (O) Nye ansigter i bestyrelsen 

Præsentationsrunde – Lars og Josephine – Velkommen til. 

 

Lars indledte med at sige, at han er meget glad og stolt 

over, at vi ville pege på ham, og det vil han gøre alt for, at vi 

ikke skal fortryde. Lars er fra dag et begejstret for at være 

en del af Ans Skole. Han er godt i gang med individuelle 

samtaler med samtlige ansatte. Det er en stor fornøjelse og 

giver et godt indblik i skolens DNA og gode ideer og input, så 

mange tak for det. 

 

Josephine, pædagog i Inklusionscenteret nu på 7. år. Er 

meget stolt over vores tilbud. Kerer sig meget om Ans Skole, 

har selv gået her på skolen. Vil gerne med i 

bestyrelsesarbejdet for at være med til at sikre at Ans skole 

fortsat er et godt sted at være og lære. Josephine bor her i 

Ans sammen med sine 2 døtre på 2 og 4 år. 

 

De øvrige bestyrelsesrepræsentanter præsenterede sig også 

kort for vores 2 nye medlemmer. 

 

 

19.00-

19.15 

3. Elevrådet (D) Elevrådet foreslår en prøveperiode, hvor eleverne i fase 2 

har mobilerne i en måned, også for at prøve om de kan 

kontrollere sig selv. 

I den efterfølgende debat blev givet udtryk for, at de 

tendenser der er på landsplan i f.t. mindre brug af skærme 

og at flere og flere skoler og uddannelsesinstitutioner fjerner 

elevers adgang til mobilerne, er det nok ikke lige tiden at 

overveje dette. Vi må også sige, at vi har rigtig gode 

erfaringer med, at være mobilfri skole, og er glade for at vi 

har været pænt på forkant med dette. 

 

Eleverne er kede af, at nomineringsvideoen er fjernet. 

Lars udtrykker stor ros til elevrådet for at tage emnet op nu, 

men det vil være rigtig godt at få nogle nye ideer i spil, 

måske noget helt andet, som kan være lige så sjovt eller 

bedre. 

 

9. årgang ønsker også at få pladsen på læsetrappen ved 

fællessamlingerne, da tidligere 9. årgange har haft dette. 

19.15-

19.30 



Årsagen til, at læsetrappen ikke bruges som siddeplads ved 

fællessamlingerne er, at vi ikke har haft så gode erfaringer 

med dette fra tidligere år. 

 

4. Evaluering af 

skoleårets start (D) 

Rigtig god start, flot modtagelse af Lars. 

God modtagelse af vores nye 0. årgang. 

Vi er også i gang med arbejdet, nogle elever skal lige finde 

”melodien” i det med at gå i skole igen. 

Har nogle ting i bedding vedr. vores indsatsområde Sprog og 

Samvær, bl.a. vores Friluftsdag på fredag den 1. september. 

Vi har planlagt fælles forældremøde for Hus Mellemtrin. 

Opslag på Aula vedr. fx 1. årgang bemanding forsvandt (nok 

ved oprullet), det må vi lige tænke over hvordan vi kan sikre 

ikke sker næste år. 

19.30-

19.50 

5. Indsatsområder 

2023-24 (B) 

Beslutning ud fra flg. bruttoliste: 

• Skolens sukkerpolitik 

• Varslet kommunale besparelser 

• Arbejde med hvordan og hvornår vi sætter 

trivsel i fokus 

• Fortsat arbejde med skole-hjemsamtaler 

• Fortsat arbejde med indsatsområdet sprog og 

samvær 

• Opfølgning på trafik 

 

Vi tilføjer Skolens værdigrundlag - en brush-up! Hvordan vil 

vi udleve det mere og bedre. 

Sprog, samvær og trivsel binder godt sammen med 

værdigrundlaget. 

 

Varslede kommunale besparelser indgår som et punkt på 

senere bestyrelsesmøde. Første behandling af budgettet er 

medio september. 

 

Vi vil internt i huset afveje en sund fornuft indstilling i f.t. 

sukker (kage – hygge) i klasserne. Arbejder ikke videre med 

temaet sukkerpolitik. 

 

Opfølgning på trafik, problemområder drøftedes. Vi laver 

reminder flere gange hen over skoleåret til forældre i ft. At 

man ikke parkerer på Teglgade, så udsigtsforholdene for 

øvrige bilister og elever, der skal krydse vejen, bliver meget 

ringere. 

 

Punkt efter jul, som opfølgning på skole-hjem-samtalerne. 

 

Lars og Annette laver en opdateret årsplan for indsatser og 

punkter på skolebestyrelsens møder. 

 

 

 

19.50-

20.10 

6. Mødeplan 2023-24 

(B) 

• Udkast til datoer 

Torsdage skal ændres. Tirsdage kan starte 17.45. 

Per sender et revideret forslag ud til os efter mødet. 

 

• Fordeling af punkter/indsatsområder over de otte møder 

Er klaret – jfr. ovenstående punkt. 

 

• Tema til eventuelt temamøde 

Annette foreslår at forældrerepræsentanterne spørger på 

forældremøderne, hvad man evt. kunne tænke sig at høre 

om til et tema-møde. Hvad kunne få ”folk af huse”?? 

Vi følger op på dette på senere møde. 

 

20.10-

20.35 



7. Skolebestyrelsens 

årsberetning (B) 

Der er lavet et udkast. Eventuelle ændringer drøftes inden 

godkendelse. Vedhæftes. 

 

Virkelig godt arbejde af det nedsatte udvalg. Vi justerer de 

få aftalte ting til og udgiver herefter årsberetningen. 

20.35-

21.00 

8. Meddelelser (O) • Afdelinger: 

Kommet godt i gang, men også på arbejde. Vi er rigtig glade 

for fællessamlingerne og at det nu er for os alle sammen. 

God struktur og godt, at der bliver krævet den ro, der skal 

være.  

Niende årgang skal på lejrskole i uge 36. 

 

Vi har friluftsdag på fredag den 1. september, hvor 8. 

årgang traditionen tro står for programmet og hvilke 

udfordringer der er på de forskellige poster. 

 

Også kommet godt i gang i Inklusionscenteret, nogle har det 

lidt svært med at komme. 7 uger har været en lang ferie. 

Nye elever og nye pladser kan give udfordringer for nogle. 

Arbejder med positivt socialt samvær imellem eleverne, så 

har bestemt også fokus på sproget. 

 

• Skoleledelsen: 

God opstart som nævnt i mødets indledning. 

Ny form på forældremødet for 4. – 6. årgang, hvor første del 

er fælles for alle, og man så efterfølgende går i egen klasse. 

Skolebestyrelsen og skoleledelsen deltager i den fælles del. 

Mødet er onsdag den 13/9. 

  

• Bestyrelsen: 

o Skole & Forældre Landsmøde 17-18/11. 

Interesserede? 

Evt. interesserede melder ind til Annette inden 14/9. Sonja 

vil gerne deltage. 

21.00-

21.20 

9. Evt. Dagsordener og referater fremsendes fremover på Aula. 

 

Vi prøver at give lidt bedre info om cafébetaling i klubben, 

udsende på Aula eller i ”klubskriv” – ligesom det bliver gjort 

i Fritten. 

21.20-

21.30 

10. Lukket møde (O/D/B)  21.30-

22.00 

11. Kommende møder Faste punkter +: 

Tilbagemelding fra forældremøder; nyt vedr. Budget 2024; 

evt. nyt vedr. trafik. 

 

 

 

 


